
 
ANTONI GARCÍA JIMÉNEZ, SECRETARI GENERAL de l’Ajuntament de Lleida, segons 
l’art. 206 del ROF, sense perjudici del text definitiu de l’acta,  
 
CERTIFICO: Que amb data 24 de novembre de 2023, l’Excm. Ajuntament Ple adoptà 
entre altres l’acord següent: 
 
 
23.- MOCIÓ DECLARATIVA PROMOGUDA PER LA UNIÓ ESPORTIVA BALÀFIA, 
PER LA RENOVACIÓ DE LA GESPA ARTIFICIAL DEL CAMP DE FUTBOL DE U.E. 
BALÀFIA 
 
El senyor Alcalde dona compte al Ple de la moció presentada per l’entitat Unió Esportiva 
Balàfia, que es transcriu literalment a continuació: 
 
“EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
Els governs tant actuals com passats de la nostra ciutat han demostrat una gestió preocupant 
pel que fa a les inversions i manteniment de les instal·lacions esportives iel nostre cas en 
particular. 
 
La nostra actual instal·lació de gespa va ser inaugurada al 2007 i se’ns va comunica que la seva 
durada de vida era de 10 anys aproximadament, sempre i quan es fes un manteniment adequat. 
Va ser un fet important per al club. No obstant, esperàvem amb entusiasme una millora a les 
instal·lacions. 
En representació de la Unió Esportiva Balafia, una entitat amb 400 jugadors que formen part 
d’aquest club històric, i de tots els seguidors i aficionats al futbol de Lleida, presentem aquesta 
moció. 
 
Portem 16 anys amb aquesta gespa i, el més important és que mai s’ha fet un manteniment. 
Aquest camp segueix sent el mateix, és a dir, portem més de 15 anys amb la mateixa gespa, 
quan teòricament s’ha de renovar cada 10 anys. 
 
A l’octubre de 2017, la primera tinent d’alcalde i actual diputada nacional, Montse Mínguez, va 
anunciar a la presentació del club la renovació de la gespa. Repeteixo, al 2017. 
 
No obstant això, aquestes paraules de millora s’han quedat en promeses buides al llarg dels 
anys. 
 
La manca de coherència en la gestió de les inversions esportives es va fer encara més evident 
al juny de 2018, quan l’ aleshores alcalde Ángel Ros i la regidora d’esports, Montse Parra van 
ratificar el canvi de gespa i les millores pendents a les instal·lacions. Millores necessàries i 
urgents. No obstant això, aquestes promeses van quedar en l’aire, un cop més, i la Unió 
Esportiva Balàfia va continuar esperant mesures concretes. 
 
La situació va arribar a un punt crític i preocupant al desembre de 2020, quan el regidor 
socialista Jackson Quiñónez va denunciar que els fons destinats a la renovació del gespa 
s’havien utilitzat per comprar un edifici, en lloc de millorarles instal·lacions esportives. Aquesta 
revelació va posar de manifest una manca de transparència i responsabilitat en la gestió dels 
recursos esportius. 
Pel que fa al govern passat, representat pel Sr. Miquel Pueyo, la seva actuació en la gestió dels 
recursos destinats a l’esport local també va ser inexistent. 
 
Al febrer de 2023, el senyor Pueyo, juntament amb el regidor d’esports, el senyor Ignasi Amor, 
van presentar la renovació de la gespa amb una subvenció de la Diputació, la qual tampoc es 



 
va dur a terme i la qual lamentem un cop més. Segons la informació rebuda per tercers, ens van 
fer saber que la licitació que anava juntament amb el canvi de parquet del pavelló Barris Nord, 
es va realitzar erròniament. I una vegada més, la Unió Esportiva Balàfia es quedarà sense nova 
gespa. En aquell moment, si algú ens hagués informat de la situació sobre l’error de licitació, 
haguéssim demanant les explicacions adients. 
 
Finalment, l’actual alcalde amb el seu regidor d’esports el Sr. Quiñónez , a finals d’agost ens 
van fer una visita i ens van anunciar que al 2023 tindríem aquesta nova gespa. 
Avui ens trobem amb la mateixa situació. Promeses incomplertes. 
 
Hem arribat a un punt, on els jugadors no volen jugar al nostre club per culpa de l’estat del 
terreny de joc i les mancances de manteniment a les instal·lacions. A més, en els últims dos 
anys hem tingut, aproximadament, unes 10 persones lesionades de gravetat, a causa del mal 
estat de la gespa. La situació és crítica i arribarem on tinguem que arribar per a buscar una 
solució per al nostre club i els nostres jugadors. 
 
Tant el govern actual com el govern passat a Lleida han demostrat una manca de compromís, 
transparència i responsabilitat en la gestió de les inversions en instal·lacions esportives. 
Aquesta manca d’atenció a l’esport local ha perjudicat la Unió Esportiva Balàfia, ja que mereixen 
un tractament més seriós i compromès per part de la administració locals. Cal una millora 
substancial en la gestió dels recursos esportius per garantir un futur més prometedor per al club 
i l’esport a Lleida. 
 
PROPOSEM AL PLE DE L’AJUNTAMENT DE LLEIDA L’ADOPCIÓ DELS SEGÜENTS 
ACORDS 
Demanem que s’incorpori la partida pressupostaria necessària als pressupostos del 2024 per 
tal de procedir al canvi de la gespa del camp i, també, al seu manteniment.” 
 
 
Finalitzat el debat la moció se sotmet a votació, la qual és aprovada per unanimitat dels 
membres presents. 
 
 
I, per tal que així consti, signo aquest certificat amb el vistiplau del Sr. Alcalde, a data de 
la signatura electrònica. 
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